
Ook het gevoel 
dat Opstal beter 
verdient? 
Namens N-VA Buggenhout willen wij u 
informeren over belangrijke kwesties 
die spelen in ‘Den Opstal’. We streven 
naar een beter Opstal en zetten ons in 
voor positieve veranderingen die het 
leven in Opstal aangenamer maken. 
We focussen op een nieuwe IBO, 
een nieuw kerkplein, veiligheid in de 
dorpskern en een levendige kermis. 
Samen werken we aan een bloeiende 
toekomst voor Opstal.

... met een veilige dorpskern

Het gemeentebestuur bestelde een studie van 30.000 euro 
om te onderzoeken hoe de verkeersafwikkeling in Opstal 
in de toekomst het best zou gebeuren. Volgens N-VA heeft 
dit echter geen enkele meerwaarde en probeert CD&V dit 
gewoon op de lange baan te schuiven. Verkeerstellingen, 
proefopstellingen en participatie zijn allemaal elementen die 
ons eigen gemeentepersoneel kan uitvoeren. Het heeft er dan 
ook alle schijn van dat de beslissing voor de implementatie 
van een verkeerslus en andere maatregelen worden uitgesteld 
tot na de gemeenteraadsverkiezingen, zoals dit ook het geval 
is voor de heraanleg van de Kerkstraat.

... met een buurtparking 
in de Molenstraat
In de gemeenteraad van 27 april 2023 besliste het gemeente-
bestuur ondanks protest van de oppositie om het woonhuis 
te Molenstraat 54 en naastgelegen grond te verkopen. 
De woning kan volgens het gemeentebestuur niet meer 
rendabel gerenoveerd worden en heeft geen bestemming 
meer. Nochtans werden door raadslid Ward Vranken 
verschillende alternatieven voorgesteld: elektrische laadin-
frastructuur voor fietsen en auto’s, buurtparking, buurtpark, 
Hoppinpunt, deelautoparking, randparking, … 
Door de hoge parkeerdruk en het gebrek aan fietspaden 
in de Molenstraat is hier zeker nood aan. Bovendien ligt het 
perceel vlak aan een halte van De Lijn. Volgens N-VA 
Buggenhout is de intentie tot openbare verkoop, tot nog toe, 
dan ook de domste beslissing van het jaar.

Word lid Meer weten over deze thema’s? Neem contact op met 
N-VA Buggenhout via email buggenhout@n-va.be .
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Opstal verdient beter!



... met een nieuwe IBO
Al jaren vraagt N-VA dat werk gemaakt wordt van een 
nieuwe IBO in Opstal. De huidige infrastructuur voldoet al 
lang niet meer aan wat we verwachten en is bovendien ook 
niet goed bereikbaar vanuit de scholen. In 2018 stelde N-VA 
dan ook voor om het oude schoolhuis op de hoek van de 
Broekstraat en de Kerkweg af te breken en er een nieuwbouw 
te zetten voor de buitenschoolse kinderopvang.

Het perceel blijkt echter te klein te zijn en te weinig speel-
ruimte te bieden, zodat een alternatief moest gezocht wor-
den. Tot onze verbazing kondigde de bevoegde schepen op 
de gemeenteraad van december 2022 aan de nieuwe IBO te 
willen onderbrengen in de boekenschuur, die op dit mo-
ment de bibliotheek van Opstal huisvest. Dat voorstel botste 
begrijpelijkerwijze op heel wat weerstand bij de bevolking en 
het personeel. Op vraag van N-VA werd deze piste dan ook 
opnieuw afgevoerd.

Volgens N-VA is de boerderij met grond die te koop staat in 
het binnengebied tussen de Broekstraat en de Putweg de bes-
te locatie voor de nieuwe IBO in Opstal. Stilaan lijkt ook het 
gemeentebestuur dit te beseffen en werden intercommunale 
DDS en de vzw Avalon betrokken bij het project. 

Sindsdien heeft N-VA-fractievoorzitter Wim Mommaers de 
schepen hierover al verschillende keren ondervraagd op de 
gemeenteraad. Intussen gaan er echter kostbare maanden 
voorbij zonder dat het schepencollege actie onderneemt. Alle 
puzzelstukken liggen nochtans op tafel, maar de gemeente 
twijfelt blijkbaar en dreigt zo een unieke kans te verspelen. 
N-VA vraagt dan ook dat het gemeentebestuur dringend 
werk maakt van het project en investeert in een nieuwe IBO 
in het centrum van Opstal.

... met de aanleg van 
een nieuw kerkplein
Bij de voorstelling van het eerste voorontwerp voor het 
nieuwe kerkplein werd iedereen uitgenodigd. Daar werden 
echter heel wat opmerkingen en bedenkingen geformuleerd 
over onder meer het verlies aan parkeerplaatsen. Voor de 
toelichting bij het tweede ontwerp werden door het gemeen-
tebestuur dan ook enkel nog de directe buren uitgenodigd. 
Een kritische blik op het project werd blijkbaar niet op prijs 
gesteld. Als gemeenteraadslid konden we dit terecht maar 
matig appreciëren.

We zijn uiteraard niet tegen extra groen en een fraaiere 
kerkomgeving. Dat er hierdoor pal in het centrum en vlak 
naast een druk bezochte handelszaak en florerende horeca 
een heleboel parkings wegvallen is voor N-VA echter onaan-
vaardbaar. Onze partij staat volledig achter het principe om 
korte verplaatsingen zoveel mogelijk te voet of per fiets te 
doen. Onze mandatarissen geven hierin trouwens graag het 
goede voorbeeld.

Toch mogen we niet voorbijgaan aan de nood van oudere 
of minder mobiele inwoners voor wie dit veel moeilijker 
haalbaar is. Opstal beschikt gelukkig nog over een rijk 
verenigingsleven waardoor er veel activiteiten doorgaan en 
flink wat volk buiten komt. Wij vragen dan ook met aan-
drang om naast degelijke, uitnodigende fietsstallingen ook 
voldoende parkeerplaatsen te voorzien in het centrum.

Verder is er volgend jaar ook de jubileumviering (30 jaar) 
van Opstal carnaval en bijhorende kermis. Het wordt elk 
jaar moeilijker om deze stoet te organiseren qua regelgeving 
en budget. Daarom pleiten we voor een duidelijke en 
praktische ondersteuning vanuit de gemeente en een 
budgetverhoging voor dit vierdaagse evenement.

... met een bruisende kermis
Deze bedragen zeggen alles! Deelgemeente Opstal wordt 
behoorlijk stiefmoederlijk behandeld, terwijl hier toch wel heel 
actieve verenigingen hun werking ontplooien. Groot was dan ook 
onze verbijstering toen de schepen van feestelijkheden begin dit 
jaar opperde om de plaatsing van de kermistent te schrappen. 
Opstals N-VA-raadslid Jan Jacobs pleitte er vurig voor om deze 
beslissing te herzien. Wij stellen dan ook tevreden vast dat op ons 
pleidooi werd ingegaan en er opnieuw een volwaardig kermis-
programma komt. Dat de Chiro hierdoor niet in de kou blijft 
staan en mee kan genieten van een tent die twee weekends na 
elkaar kan blijven staan is mooi meegenomen. Terugkoppeling 
naar de deelnemende verenigingen over de stand van zaken had 
gerust sneller gemogen, nu bleven we nodeloos maanden in het 
ongewisse. Snelle en duidelijke communicatie kan zeker beter.
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